
Kære beboere i GF Poppelgården 

 

Hermed dagsordenen og efterfølgende referat 

af årets generalforsamling, der afholdtes d. 15. 

november kl. 19.00 – 21.00   i Kirkeladen. 
Tilstede var nr.: 20, 11, 25, 28, 18, 26, 17, 19, 38, 40, 3, 12, 1, 8, 9, 2 

og 10 

Dagsorden var:      

 Holbæk d. 15. november 2017 
 

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning v. Peter 

3. Fremlæggelse af det af bestyrelsen underskrevne regnskab til 

godkendelse v. Arne. Se bilag. 

4. Fremlæggelse og godkendelse af budget for det kommende regnskabsår 

v. Arne. Se bilag. 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

 På valg er: Peter, som modtager genvalg. 

 Og John, som modtager genvalg. 

 Jan, som ikke modtager genvalg. 

    6. Valg af suppleanter. 

        På valg er: Tinne og Mads. Alle tre modtager genvalg. 

    7. Valg af bilagskontrollanter. 

        På valg er Boye og Hüsnü. Begge modtager genvalg. 

  8. Indkomne forslag: 

 Forslag 1: Belysning v. indkørslen til Poppelgården Tilbud indhentet hos 

 Eiland Electric. 

 Levering og opsætning af 2 vejbelysningsarmaturer, som dem der er sat op på 

 Markskellet. Belysningen placeres i forlængelse af fortovet v. nr. 44. 

 Etablering af installation fra eksisterende belysning på Poppelgården. 

 Opgravning og reetablering for kabel og master. 
 Kr. 31.500,- ekskl. Moms 

 Forslag 2: Foreningsaftale med YouSee. 
 Lasse nr. 3 har forespurgt, om grundejerforeningen kan indgå en aftale med 
 YouSee, der vil sikre YouSee-kunder billigere TV. 

 Foreningen foreslår, at bestyrelsen bemyndiges til at indgå en aftale med 
 YouSee under forudsætning af, at det ikke binder den enkelte beboer til at 

 bruge YouSee som leverandø af hverken TV, radio eller internet og i øvrigt er 
 uden omkostninger for foreningen. 

    9. Nyt fra haveudvalget. 

   10. Sommerfest i 2018. 

   11. Evt. 

 

 

 

 



 

 

Referat 

ad. 1   Erik nr. 25 blev valgt. 

ad. 2   Vedhæftet 

ad. 3   Regnskab godkendt. Forslag fra Anne nr. 19, omkring revurdering af 

   sikkerheden ang. bankkontoen, da det pt. kun er Arne, der har adgang. 

ad. 4   Budget godkendt. 

ad. 5   Peter genvalgt 

   John genvalgt 

   Tinne valgt ind i bestyrelsen 

ad. 6   Mads genvalgt 

   Jan valgt som suppleant 

ad. 7   Boye og Hüsnü er begge genvalgt 

ad. 8   Forslag 1. 10 stemmer for, 8 stemmer imod, 3 stemmer hverken for  

   eller imod. Forslaget er vedtaget, som det ligger. Men bestyrelsen    

   indhenter et tilbud mere, for at se, om det kan gøres billigere. Hvis det 

   er tilfældet, benyttes det billigste tilbud. 

   Forslag 2. Vi har i forvejen en aftale med YouSee. Derfor vil bestyrelsen 

   undersøge, om der er rabatter, der frafalder for den enkelte, hvis vi    

   indgår ny aftale som grundejerforening. Bestyrelsen og Erik indhenter 

   tilbud hos andre leverandører. 

ad. 9    Forårets havedag kommer til at ligge d. 5. maj. Efterårets havedag    

   kommer til at ligge lørdag d. 27. oktober. 

   Anne foreslår at der gøres noget ved stierne (evt. Perlesten), at der    

   lægges fliser under skiltene v. indkørslen til Poppelgården, og evt. et 

   læs kompost mere. 

   Haveudvalget har åbent for medlemmer. Henri (nr. 8) ønsker at    

   indtræde i haveudvalget – velkommen. 

ad.10  Heidi nr. 12, Gyda nr. 8, Tinne nr. 10 planlægger sommerfesten 2018. 

ad. 11 - Torben (nr. 24 ) informerede om, at hvis man til vinter mener, der     

     skal ryddes sne, kan man henvende sig til ham. 

   - Torben (24) Informerede om, at det også er ham, der står for at  

      bestille græsslåning (som udgangspunkt 2 gange årligt). 

   - Invitation til jule-kom-sammen omdeles snart. 

 

 

 

              


